
 
 

Aurrekontu partehartzaileak 2023  

Presupuestos participativos 2023 

Proposamena Propuesta 

2301- Auzo etxea Madalena Auzoan 
2301- Centro Cívico en el barrio de 

Madalena 

Madalena auzoa. a) San Ignazio auzuneko 

eraikina, egun Kirolenek okupatzen duena, 

auzo etxea bihurtzea Madalenako 

auzokoentzat eta durangar guztientzat. 

Elkargune bilakatzea, ekintza 

soziokulturalak egitea ahalbidetuko duena. 

b) Gimnasia egiteko tresnak nagusientzat 

(Sasikoa kalea izan daiteke leku egokia). c) 

Bizikletak aparkatzeko tokia auzoko zenbait 

puntutan (batez ere, San Ignazio parkean). 

d) Oinezkoentzako pasabidea Juan 

Olazaran kalean. e) Argi gehiako Mikeldiko 

tunelean (auzokoentzat puntu beltza da). 

Barrio de Magdalena. a) Convertir el edificio 

de San Ignazio auzunea, que hoy ocupa 

Kirolene, en un centro cívico para los 

vecinos del barrio de Magdalena y los 

vecinos de Durango. Que sea un lugar de 

encuentro y permita la realización de 

actividades socio-culturales. b) Maquinas de 

gimnasia para mayores. (se propone la calle 

Sasikoa como posible ubicación) c) Aparca 

bicis en diferentes puntos del barrio. (sobre 

todo en el parque de San Ignacio). d) Paso 

de peatones en la calle Juan de Olazaran. e) 

Mas iluminación en el túnel de Mikeldi (los 

vecinos lo ven como un punto negro). 

 

Bideragarria da?  EZ ¿Es viable? NO 

EZAUGARRI TEKNIKOAK | CARACTERÍSTICAS TÉCNICAS 

Udal konpetentzia da eta politika publikoekin bat dator? 
¿Es competencia municipal y es acorde a las políticas públicas? 

Bai | Sí    

Interes orokorrekoa da? | ¿Es de interés general? Bai  | Sí      

  



 
 

 

Bideragarria ez denaren arrazoiak Razones por las que no es viable 

San Ignazio auzuneko hexagonoan, une 

honetan, Kirolene dago, udalak lagapena egin 

ziolako Eusko Jaurlaritzaren menpe dagoen 

organo horri. 

Une honetan lanean ari gara Kirolene 

udalerriko beste leku batera eramateko, baina 

denbora behar da horretarako eta, hortaz, ez 

da denbora nahikorik izango San Ignazioko 

eraikinean inbertitzeko 2023ko aurrekontuekin 

Hortaz, proposamena ez da bideragarria. 

El hexágono de San Ignazio auzunea está 

ocupado actualmente por Kirolene, de 

acuerdo con la cesión realizada por el 

Ayuntamiento a dicho órgano dependiente del 

Gobierno Vasco.  

Se está trabajando en estos momentos en un 

traslado de Kirolene a otro lugar del municipio, 

pero esto llevará tiempo; y por tanto, no habrá 

tiempo de invertir en el edificio de San Ignacio 

con el presupuesto de 2023.  

Por lo que, esta propuesta no es viable.  

Gainerako proposamenak direla eta, hauxe 

esan beharra dago: 

En cuanto al resto de cuestiones planteadas, 

cabe informar que: 

Nagusientzako gimnasia-tresnak instalatzeari 

dagokionez, Udalak aztertu egingo du gune 

horretan inbertsiorik egin ote daitekeen, 

esaterako, Sasikoa kalean edo Ermodoko 

patioan. 

Bizikletak aparkatzeko tokia dela eta, udalaren 

aurreikuspena da bizikleta-parkinak jartzea, 

2022 urtean, 20.000 euroko aurrekontuarekin. 

Parkinetako batzuk Madalena inguruan jarriko 

dira. 

Juan Olazaran kalean oinezkoentzako 

pasabidea jartzeko proposamenaren inguruan 

esan beharra dago eskakizun hori auzokoen 

eskaria dela aspaldidanik. 2022 urtean egiteko 

asmoa dago. 

Mikeldiko tunelean argiteria gehiago jartzeko 

eskaria dela eta, dagoeneko, eskari hori jasota 

dago 2022ko aurrekontuetan, hirigintza 

inklusiboa lortzeko neurrien barruan alegia. 

Argiteria hobetzeaz gain, Mikeldi eta J.A. 

Agirre kaleen arteko pasabidean dagoen 

espazio guztia hobetuko da. 

En relación a la instalación de aparatos de 

gimnasia para mayores, el Ayuntamiento 

estudiará hacer una inversión en la zona, por 

ejemplo en Sasikoa kalea o el patio de 

manzana de Ermodo. 

En relación a la posible instalación de 

aparcabicis, el Ayuntamiento ha previsto 

comprar e instalar este año 2022 aparcabicis, 

por valor de 20.000 euros. Varios de los cuáles 

se instalarán en la zona de Madalena.  

En cuanto a la realización de un paso de 

peatones en Juan Olazaran, se trata de una 

cuestión demandada en el barrio y que se está 

estudiando en estos momentos con el fin de 

realizarlo este año 2022. 

En cuanto a colocar más iluminación en el 

túnel de Mikeldi, se trata de una intervención 

ya prevista con el presupuesto de 2022, entre 

las medidas para la mejora en un urbanismo 

más inclusivo. Además de dicha mejora en la 

iluminación se mejorará el aspecto de todo el 

espacio del paso entre Mikeldi y J.A. Agirre. 
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